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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v septembru 2017 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    POROČILO ŠTIPENDIJSKE SHEME ZA DOLENJSKO ZA ŠOLSKO/ŠTUDIJSKO LETO 2016/2017 
 
 
Kratek povzetek o izvajanju štipendijske sheme za občino Črnomelj: 
 

Občinski svet Občine Črnomelj je na 14. redni seji dne, 7. 7. 2016, sprejel sklep, da bo Občina 
Črnomelj  izvajanje štipendijske sheme v šolskem/študijskem letu 2016/2017 sofinancirala glede na 
število podeljenih štipendij in ne glede na število prebivalcev kot je bilo to v preteklih letih.  
 
Ob upoštevanju števila podeljenih štipendij in na osnovi novega izračuna Razvojnega centra Novo 
mesto, je Občina Črnomelj v proračunu za leto 2017 zagotovila sredstva v višini 3.300 EUR, kar je za 
1.356,83 EUR manj kot bi bilo, če bi upoštevali izračun števila prebivalcev in kar je bilo predvideno v 
planskem pismu za leti 2017 in 2018. 
 
V nadaljevanju je poročilo Razvojnega centra Novo mesto o izvedenih aktivnostih pri izvajanju 
regijske štipendijske sheme za Dolenjsko v letu 2016 in 2017.  
 
 
Predlog sklepa: 
 

Občinskemu svetu občine Črnomelj se predlaga, da obravnava poročilo RC Novo mesto o izvajanju 
Štipendijske sheme za Dolenjsko za šolsko/študijsko leto 2016/2017 in ga kot informacijo sprejme v 
predloženi vsebini. 
 
Številka: 603-27/2017 
Črnomelj, september  2017 

  
Pripravila:             Predlagateljica: 
Silva Migalič                     Županja  

Mojca Čemas Stjepanovič, univ. dipl. ekon. 
 
 
 
 
Mnenje Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo: 
 

Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je na svoji 20. redni seji, dne 20.09.2017 
obravnaval gradivo »Poročilo štipendijske sheme za Dolenjsko za šolsko/študijsko leto 2016/2017«. 
Odbor Občinskemu svetu občine Črnomelj predlaga, da gradivo obravnava in Poročilo štipendijske 
sheme za Dolenjsko za šolsko/študijsko leto 2016/2017 sprejme v predlagani vsebini.  
 

Predsednica Odbora za gospodarstvo in 
komunalno infrastrukturo 
Nataša Hudelja, l.r. 
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POROČILO IZVEDENIH AKTIVNOSTI PRI IZVAJANJU REGIJSKE 

ŠTIPENDIJSKE SHEME ZA DOLENJSKO V LETU 2016 IN 2017 
 

 

Pri vzpostavitvi in izvajanju Enotne regijske štipendijske sheme za Dolenjsko za šolsko/študijsko leto 

2016/2017 smo izvedli naslednje aktivnosti:  

 

1. Promocija Enotne regijske štipendijske sheme za Dolenjsko  

Zaradi nejasnosti s strani Ministrstva za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti (v 

nadaljevanju: MDDSZ), kako se bodo izvajale enotne regijske štipendijske sheme v novem 

programskem obdobju, smo temu ustrezno prilagodili sredstva za promocijo v plačljivih medijih in z 

obiski na terenu. 

 

2. Poziv občinam k sodelovanju pri vzpostavitvi in izvajanju RŠS  

Občine v regiji smo pozvali k sodelovanju pri vzpostavitvi in izvajanju aktivnosti RŠS za 

šolsko/študijsko leto 2016/2017. Pripravili smo pogodbo s katero so se občine zavezale, da bodo 

zagotovile sredstva v proračunu. Sredstva so bila planirana s planskim pismom za leto 2017, na 

osnovi katerega so občine zagotovile sredstva v proračunu. Pri nekaterih občinah smo imeli še 

dodatne sestanke in pojasnila glede izvajanja sheme. 

 

3. Priprava dokumentacije in javnega poziva za delodajalce ter informiranje javnosti o javnem 

pozivu 

S pripravo razpisne dokumentacije in Javnega poziva k oddaji vlog za izbor delodajalcev v Enotno 

regijsko štipendijsko shemo za Dolenjsko za šolsko/študijsko leto 2016/2017 smo pričeli v mesecu 

decembru 2016. Zaradi slabih izkušenj iz preteklega leta, smo počakali na objavo javnega razpisa s 

strani MDDSZ in sicer: Javni razpis za podelitev javnega pooblastila ter sofinanciranje izvajanja 

regijskih shem kadrovskih štipendij 2016-2022. Na podlagi sprejetih potreb smo pripravili prijavo na 

omenjen javni razpis. 

 

4. Priprava na razpis za pridobitev sredstev za posredno sofinanciranje štipendij iz ESS 

S strani MDDSZ smo se skozi celo leto dogovarjali in usklajevali, da bi čim prej lahko pričeli z 

izvajanjem programa. 18. 11. 2016 je ministrstvo objavilo razpis, kateremu so dvakrat podaljšali rok 

za oddajo prijav. Predmet javnega razpisa je bil v dveh korakih: 1. Izbor nosilcev regijske sheme in 2. 

Sofinanciranje izvajanja s sofinanciranjem štipendij. Na razpis smo se prijavili, trenutno potekajo 

dopolnitve in pozivi k dodatnim pojasnilom. Še vedno čakamo sklep, na podlagi katerega bomo lahko 

realizirali pogodbe o štipendiranju za 2016/2017. 

V mesecu aprilu 2017 smo prejeli pozitiven sklep o izbiri in odločbo o podelitvi javnega pooblastila ter 

sredstva za sofinanciranje kadrovskih štipendij. 
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V mesecu juniju 2017 je prišlo do podpisa Pogodbe za izvajanje in sofinanciranje kadrovskih štipendij. 

z MDDSZ-jem. 

 

5. Priprava dokumentacije in javnega razpisa za sofinanciranje kadrovskih štipendij 

delodajalcem ter informiranje javnosti o javnem pozivu 

26. 6. 2017 smo lahko objavili JAVNI RAZPIS ZA IZBOR PROJEKTOV SOFINANCIRANJA KADROVSKIH 

ŠTIPENDIJ DELODAJALCEM ZA ŠOLSKO/ŠTUDIJSKO LETO 2016/2017. Razpis je odprt do porabe 

sredstev oz. najkasneje do 30. 9. 2017. Zaradi pozne objave razpisa so podjetja, ki so v javnem pozivu 

izrazila interes po sofinanciranju kadrovskih štipendij odstopila od prijave oz se bodo vključila v razpis 

za šolsko/študijsko leto 2017/2018. 

 

6. Priprava dokumentacije in izvajanje sheme  

Leto 2016 je obsegalo veliko dodatnih poročil za preteklo obdobje. Kljub temu, da ne podeljujemo 

štipendije, moramo štipendiste spremljati, pozivati k dostavi ustreznih dokazil in poročati na sklad. 

Vzporedno smo pripravljali tudi dokumentacijo za naprej. Delali smo tudi na prenovi sheme, ki jo 

bomo vzporedno s sofinanciranjem ponudili delodajalcem v regiji, saj smo opazili, da je interes po 

dodatnih oblikah sodelovanja na področju štipendiranja. Pripravili smo tudi novo celostno grafično 

podobo sheme, ki je poenotena z ostalimi izvajalci regijskih shem v Sloveniji. S tem želimo povečati 

prepoznavnost sheme. 

 

Novo mesto, 31. avgust 2017 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pripravila:       Franci Bratkovič 

Maja Smerdu                 direktor 


